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Zápis z jednání VV ČF dne 15. 3. 2022 – 03/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 

 
 
Přítomní:  Daniel Novák, Petr Musil, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Petr Galasovský, 

Tomáš Pacák, Michal Peterka  
 
Omluveni:  Jiří Dufek, Martin Musil 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Jan Jirovský, Veronika Jelínková, Zdeněk 

Mlčoušek, Zuzana Svobodová 
 
Omluveni: Roman Urbář 
 
Ověřovatelé: Václav Culka, Tomáš Pacák   
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 9:30 
Ukončení: 15:20  

 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 02/2022 a programu jednání 03/2022 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Reprezentace  

5) Vývoj v politických záležitostech  

6) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem 

a VV 

7) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023  

8) Mezinárodní záležitosti 

9) Informace ze sekretariátu 

10) Valná hromada 2022 

11) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024 

12) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

13) Programy podpory  

14) Analýza stavu jednotlivých regionů za sezónu 2020/2021  

15) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů  

16) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023 

17) Návrh projektu 1. ligy žen na sezónu 2022/2023 

18) Plán práce VV a termíny jednání na sezónu 2022/2023  

19) Vyhodnocení aktuálního RP, aktualizace rozvojového plánu ČF na období 2022-2032 
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Materiály brané na vědomí: 

40) Analýza divácké návštěvnosti a zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen 

a 1. ligy mužů v sezóně 2021/2022  

41) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů 2021  

42) Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty  

43) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích  

44) Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 2022/2023 včetně pořadatelských 

povinností družstev  

45) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze schválené 

koncepce KVM 

46) Analýza dopadů hracího času 3 x 15 minut  

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 02/2022 a programu jednání 03/2022 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/03/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 02/22 

- schvaluje program jednání VV 03/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 03/22 V. Culku a T. Pacáka 

 

 

AD 2) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV. Všechna usnesení byla splněna. 

Usnesení č. 02/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí.  

 

KEI – Jednání proběhlo 2. 3. telekonferenčně; obsahem jednání bylo čerpání rozpočtů 2021, 

příprava pro případnou úpravu rozpočtů 2022 s ohledem na dotační programy NSA; licenční řízení 

– ekonomická kritéria, kdy se čeká na data od oddílů; a připomínkování materiálů na VV. 

 

KEFAM – Jednání 22. 2. prezenčně; hlavní témata - termínová listina 2022/2023 a problematika 

dvoukola v období před koncem kalendářního roku a klouzavé termíny pro vložená kola ve všední 

den; projekty elitních soutěží - zpětné čerpání za diváky v 1. lize mužů; budoucí povinnost 
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pokládání povrchů v Livesport Superlize a její komunikace; Superfinále florbalu - ticketing; 

partnerská struktura; společný stánek pro prodej merchandisingu superfinalistů; koncept SFF 

v budoucnu; Pohárová soutěž mužů v budoucnu - diskuse nad variantou návratu k původnímu 

modelu dřívějšího nasazování družstev z nejvyšších soutěží; připomínkování materiálů VV. 

 

KVM – Jednání proběhlo 8. 3. prezenčně; představení nového předsedy L. Dolejše - směřování 

komise v budoucnu; diskutovali důležité body z jednání VV 02/2022; připravovali materiály 

předkládané KVM na VV 03/2022; změna místa konání MČR starších žáků – Nově v Novém Městě 

n. Metují. 

 

KRD – Jednání proběhlo 2. 3. prezenčně v Brně; nejdůležitější body – doladění obsahu březnových 

webinářů rozhodčích a delegátů; stanovení principů přípravy nominací rozhodčích na období 

semifinále a domluva na způsobu výběru rozhodčích a delegátů pro následné SFF; první zkušenosti 

s využitím videorozhodčího - debata nad možnými úpravami používání; Koncepce oblasti 

rozhodčích a delegátů. 

 

KS – Jednání proběhlo 28. 2. prezenčně; projednali připomínky KEFAM a KR k termínové listině 

2022/2023 a potvrdila původní návrh dvou hracích kol na konci prosince (28. a 30. 12. 2022); Komise 

se zabývala nastavením používání video systému pro rozhodčí v testovacím módu a došlo i na 

projednání návrhu soutěžních předpisů včetně pořadatelských povinností pro sezónu 2022/2023. 

 

KR – Komise řešila materiály předkládané na březnovém jednání VV a připomínkování materiálů 

VV online, jelikož březnové jednání komise proběhne 31. 3. 

 

KRO – Jednání proběhlo 1. 3. částečně telekonferenčně; hlavní body jednání byly aktuality 

ohledně vypsání PP3; informace ze setkání hejtmanů s prezidentem a VV; návrhy ostatních komisí 

k programům podpory, které jsou administrovány KRO; návrh struktury a organizace setkání 

hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV, které proběhne v 06/2022; 

připomínkování materiálů; doplnění dalších otázek do dotazníku na sběr agregovaných dat. 

 

KŽ – z více důvodů a okolností bylo jednání komise zrušeno; materiály na VV diskutovány skrze 

elektronické nástroje, kde v rámci diskuse zaznělo více otázek a nejvíce kolem výběru soupeřů 

v Extralize žen, proběhla porada předsedy a sekretariátu před jednáním VV; další jednání 7. 4. 

 

Členové VV zhodnotili a shrnuli společné setkání s hejtmany v Pardubicích. Členové VV hodnotili 

velmi kvalitní organizační připravenost akce. Současně poměrně kladně hodnotili i koncept jednání 

během jednoho dne. Následně proběhla diskuse i k obsahové stránce, kde se členové VV shodli, 
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že pro další společné setkání by bylo vhodné zařadit více diskusní téma(ta), které bude možné 

řešit jinou formou (např.: workshopy). 

 

Usnesení č. 03/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí shrnutí ze setkání s hejtmany v Pardubicích 

 

 

AD 4) Reprezentace 

 

V. Culka za KR informoval členy VV o dalším vývoji řešení trenérského vedení týmu žen, který 

navazoval na závěry diskuse z posledního jednání VV. Seznámil členy VV, že za KR po diskusi 

s více kandidáty navrhuje ke schválení L. Procházku na následující cyklus zakončený MS 2023. 

Členové VV následně mezi sebou diskutovali předložený návrh a seznámili se s celkovým 

nastavením. V. Culka zároveň informoval, že L. Procházka řeší své asistenty, přičemž by rád 

využil zahraniční zkušenosti. 

 

V rámci bodu představil, že R. Vítek bude působit jako trenér brankařů v realizačním týmu 

reprezentace mužů.  

 

Byla předložena písemná Zpráva o průběhu a účasti reprezentace ČR na MS mužů 2020, kterou 

krátce a výstižně představil V. Culka. Následně proběhla diskuse k předložené zprávě a společné 

zhodnocení pětiletého působení P. Kettunena u mužské reprezentace. 

 

Usnesení č. 04/03/22: VV ČF 

- schvaluje L. Procházku, jako hlavního trenéra žen na cyklus 

do MS žen 2023 

- bere na vědomí doplnění RT mužů o trenéra brankařů R. Vítka 

- schvaluje písemnou Zprávu o průběhu a účasti reprezentace ČR 

na MS mužů 2020 

 

 

AD 5) Vývoj v politických záležitostech  

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech, kdy došlo k vypsání dotačního programu 

NSA Podpora sportovních svazů na rok 2022. Uzávěrka žádostí tohoto programu je stanovena 

na 4. 4. 2022. Současně doplnil, že ve státním rozpočtu je plánován objem financí na sport o 30 % 

nižší a ČF tedy bude muset počkat na rozhodnutí NSA, jakou podporu získá na rok 2022. 

V případě, že bude podpora výrazně nižší, než v roce 2021, bude nutné aktuálně řešit dopady 

do připraveného rozpočtu. 

 

T. Frank krátce navázal a informoval o růstu významu Rejstříku sportu u NSA, jak pro sportovní 

svazy, tak pro florbalové oddíly z pohledu jejich zápisu dat o členech. Tyto data chce NSA plně 
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využívat a kontrolovat s daty v žádostech o dotace. Dále informoval členy VV o snížení koeficientu 

pro rozdělení v dotačním programu NSA Můj klub 2022 a to z 1,0 na 0,9. 

 

Na závěr zmínil vývoj spolupráce s Paraflorbalem. ČF chce nadále podporovat Paraflorbal včetně 

jejich soutěžních turnajů, nicméně plánuje se společné setkání, aby se definoval další vývoj 

a personální zajištění oblasti paraflorbalu. 

 

Usnesení č. 05/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace o vypsání dotačního programu NSA 

Podpora sportovních svazů 2022 

- bere na vědomí informace o Rejstříku sportu NSA 

- bere na vědomí informace o snížení koeficientu v dotačním 

programu NSA Můj klub 2022 

- bere na vědomí informace v oblasti paraflorbalu  

 

 

AD 6) Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů a všech RVV 

s prezidentem a VV 

 

P. Musil za KRO předložil Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů jednotlivých krajů 

a všech RVV s prezidentem a VV v červnu 2022. Přesnější program jednání bude předložen 

na dalším jednání VV. 

 

Usnesení č. 06/03/22: VV ČF 

- schvaluje Návrh struktury a organizace setkání hejtmanů 

jednotlivých krajů a všech RVV s prezidentem a VV v červnu 

2022 

 

 

AD 7) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil aktuální podobu materiálu Návrh termínové listiny ligových 

a pohárových soutěží 2022/2023. Okomentoval její přípravu a sporný bod, kterým je termín 

SUPERFINÁLE 2023, který je nejspíše v kolizi s termíny hokejového play-off, neboť od příští sezóny 

dochází ke změně řízení nejvyšší soutěže hokeje (nově Asociace klubů – APK) a s tím jsou spojeny 

změny v tvorbě a harmonogramu hokejového play-off. Rezervace arén hokejovými kluby pro 

všechny termíny znemožňuje rezervaci pro SFF. Díky tomu není možné jednoznačně naplánovat 

závěr sezóny a je tedy navrženo počkat, na schválení hokejové termínovky. 

 

V rámci tohoto bodu proběhla diskuse nad řešením priorit do budoucna, kdy se v termínové listině 

řeší využití termínů přes Vánoce, využití termínů těsně před reprezentačními akcemi a pak 

případné prodlužování sezóny v návaznosti na dubnový mezinárodní termín a finální přípravu 
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reprezentace juniorů včetně jejich následného šampionátu. Reprezentační úsek si vyžádal 

termínové listiny SWE, FIN, SUI pro pochopení jejich nastavení, jelikož uvedené federace řeší 

obdobné problémy. Členové VV se postupně vyjadřovali k dané problematice. Diskuse bude muset 

pokračovat nejen v odborné rovině jednotlivých komisí, ale i na úrovni členů VV. Je potřeba 

definovat strategii ČF v této problematice. 

 

Z. Mlčoušek na závěr požádal o odklad schválení termínové listiny 2022/2023 o další měsíc. 

 

Usnesení č. 07/03/22: VV ČF 

- schvaluje odklad schválení finální podoby materiálu Návrh termínové 

listiny ligových a pohárových soutěží 2022/2023 na další jednání VV 

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají: J. Dufek  Termín: 18. 04. 2022 

 

 

AD 8) Mezinárodní záležitosti 

 

T. Frank předložil aktuální informace o mezinárodních záležitostech. Poukázal na fakt, že stále 

není znám přesný termín (plánován květen 2022) a pořadatelská federace kvalifikace MS mužů 

(plánováno v Itálii), což začíná způsobovat problémy v rámci zajištění pro český tým. Obdobná 

situace je u MS juniorek, kde stále není znám pořadatel nadcházejícího MS, které je plánováno 

na srpen 2022. 

 

Následná diskuse se točila kolem aktuální kondice světového florbalu včetně samotné IFF. Zdá se, 

že IFF po covidovém období vnímá svoji oslabenou pozici, což bude nutné v nejbližší době řešit, 

aby nedošlo k dopadu i na jednotlivé národní federace nejen TOP 4, ale i federace dalších zemí. 

Nicméně i některé další federace jsou po pandemickém dopadu poměrně oslabené. 

 

Z. Svobodová informovala členy VV o proběhlém setkání v rámci projektu 4F v Dánsku. Zástupci 

na setkání řešili dlouhodobé koncepce svých federací a složitost vedení v jednotlivých oblastech. 

 

J. Jirovský krátce informoval o proběhlém jednání komise IFF RACC. 

 

Usnesení č. 08/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o mezinárodních záležitostech 

- bere na vědomí informace o průběhu projektu 4F 

- bere na vědomí informace o jednání odborné komise IFF RACC 

 

 

AD 9) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Členové VV byli Z. Mlčouškem informováni 

o nastavení řízení soutěží v závěru aktuální sezóny i s ohledem na předávání trofejí. J. Furmánek 
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informoval o personální změně na pozici Koordinátor IT a podání žádosti o rozdělení oddílu Orka, 

která bude předložena na dubnové jednání k podmínečnému schválení. T. Frank informoval 

o aktuálním stavu příprav Superfinále florbalu 2022. Dále informoval o snaze koordinovat integraci 

válečných uprchlíků z Ukrajiny do florbalového prostředí. 

 

Z. Mlčoušek informoval o instalaci a použití video systému pro rozhodčí v rámci testovacího režimu 

v Superlize. Členové diskutovali nad detailním nastavením video systému do budoucna. 

 

J. Jirovský prezentoval stav přihlášek do programu Komplexní podpory oddílů na sezónu 2022/2023.  

 

Usnesení č. 09/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o předávání trofejí v soutěžích 

- bere na vědomí informaci o personální změně na pozici 

Koordinátor IT 

- bere na vědomí informace o podané žádosti o rozdělení oddílu 

Orka 

- bere na vědomí stav příprav Superfinále florbalu 

- bere na vědomí postoj k integraci válečných uprchlíků 

do florbalového prostředí  

- bere na vědomí Prováděcí předpis k nastavení testování systému 

video rozhodčího 

- bere na vědomí stav přihlášek do Komplexního programu 

podpory oddílů na sezónu 2022/2023  

 

 

AD 10) Valná hromada 2022  

  

T. Frank předložil členům VV Oznámení o konání 24. valné hromady a informoval o plánovaných 

volbách na VH a připravované úpravě stanov dle usnesení z 23. VH.  

 

Usnesení č. 10/03/22: VV ČF 

- schvaluje Oznámení o konání 24. valné hromady 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

- ukládá informovat dotčené oddíly 

zodpovídají: T. Frank  Termín: 25. 03. 2022 

 

 

AD 11) Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezónu 2023/2024 

 

L. Dolejš za KVM předložil Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická družstva pro sezónu 

2023/2024, který reflektuje aktuální stav a srovnává nastavení. U materiálu bylo krátce úprava 

diskutována s tím, že v aktuální sezóně budoucí povinnosti již plní všichni účastníci. 
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Usnesení č. 11/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh úpravy povinnosti oddílů mít mládežnická 

družstva pro sezónu 2023/2024 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 19. 04. 2022 

 

 

AD 12) Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí 

 

L. Dolejš za KVM předložil Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií získávání trenérských licencí. 

Seznámil členy VV s diskusí nad některými tématy v samotné komisi. Nicméně po představení byl 

materiál předán do připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 12/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh změn a doplňků směrnice a kritérií 

získávání trenérských licencí  

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 19. 04. 2022 

 

 

AD 13) Programy podpory 

 

P. Musil za KRO předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Přehled komplexní struktury 

programů podpory, jejich hodnocení a návrh vývoje mimo Komplexní program. Přednesl postoj 

v RVV HK a PA ohledně nevypsání programu PP1 a doporučení KRO, aby RVV HK a PA 

realizovali podporu 3 oddílů z původního programu PP1 nově v programu PP2. 

 

Usnesení č. 13/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál 

Přehled komplexní struktury programů podpory, jejich hodnocení 

a návrh vývoje mimo Komplexní program 

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají:  P. Musil Termín: 19. 04. 2022 
 
- bere na vědomí informace i doporučení KRO pro RVV HK a PA 

v oblasti PP2 
 

 
AD 14) Analýza stavu jednotlivých regionů za sezónu 2020/2021 
 

Na základě usnesení 04/12/21 byly členům VV předloženy návrhy dotčených komisí (KEI, KRO, 

KS, KVM) ke schváleným doporučením z materiálu Analýza stavu jednotlivých regionů za sezónu 

2020/2021. 

Za KEI, KRO a KVM byl zpracovaný písemný podkladový materiál, ke kterému neměli členové VV 

dalších připomínek. Z. Mlčoušek za KS upřesnil, že na základě výše zmiňovaného doporučení byl 
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již doplněn materiál Pokyn k řízení regionálních a rozvojových soutěží 2022/2023, který byl 

schválen na předchozím jednání VV. 

 

Usnesení č. 14/03/22: VV ČF 

-  schvaluje výstupy dotčených komisí (KEI, KRO, KS, KVM) 

ke schváleným doporučením z materiálu Analýza stavu 

jednotlivých regionů za sezónu 2020/2021 

 
 
AD 15) Návrh na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 
 

T. Pacák za KEFAM předložil po připomínkách aktualizovaný materiál Návrh na úpravy reglementů 

Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů. Přednesl postoj komise k zaslaným připomínkám 

v jednotlivých reglementech, které se týkaly zajištění připojení pro video onliny a odstoupení 

od povinnosti povinného odběru vstupenek oddíly na SFF. 

 

Usnesení č. 15/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

na úpravy reglementů Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy 

mužů 

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají:  T. Pacák  Termín: 19. 04. 2022 

 

 

AD 16) Návrh znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 

2022/2023 

 

T. Pacák za KEFAM předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh znění projektu 

Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů na sezónu 2022/2023. K materiálům nebyly 

připomínky. 

 

T. Pacák za KEFAM dále předložil materiál Návrh úpravy projektu 1. ligy mužů pro sezónu 

2021/2022 s ohledem na nižší čerpání podpory na videopřenosy v 1. lize mužů. Proběhla krátká 

diskuse týkající se nastavení původní úpravy a navrácení se původní možnosti. Po diskusi, 

kde došlo k bližšímu vysvětlení, byl materiál schválen. 

 

Usnesení č. 16/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

znění projektu Livesport Superligy, Extraligy žen a 1. ligy mužů 

na sezónu 2022/2023 

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají:  T. Pacák  Termín: 19. 04. 2022 

 

- schvaluje materiál Návrh úpravy projektu 1.ligy mužů 2021/2022 
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- ukládá informovat dotčené subjekty 

zodpovídají: T. Pacák  Termín: 1. 04. 2022 

 

 

AD 17) Návrh projektu 1. ligy žen 2022/2023 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh projektu 1. ligy žen 

2022/2023. K materiálu nebylo připomínek a nebyl tak více diskutován. 

 

Usnesení č. 17/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Návrh 

projektu 1. ligy žen 2022/2023 

- ukládá finalizovat materiál 

zodpovídají:  J. Dufek Termín: 19. 04. 2022 

 

 

AD 18) Plán práce VV a termíny jednání na sezónu 2022/2023 

 

D. Novák předložil materiál Plán práce VV na sezónu 2022/2023 a termíny jednání na sezónu 

2022/2023. Upozornil členy VV na jednotlivé termíny včetně toho listopadového, který bude 

výjimečně po „předsunutém“ MS mužů. Současně vyzval předsedy jednotlivých komisí, ať si plán 

projdou a případně na další jednání navrhnou úpravy. Zmínil, že v budoucnu bude řešit ještě 

případné doplnění plánu u KŽ. 

 

Usnesení č. 18/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí termíny jednání VV na sezónu 2022/2023 

- bere na vědomí materiál Plán práce VV 

- ukládá připomínkovat materiál 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 19. 04. 2022 

 

 

AD 19) Vyhodnocení aktuálního RP, aktualizace rozvojového plánu ČF na období 2022 – 

2032 

 

D. Novák předložil materiál Rozvojový plán ČF 2020-2030. Informoval členy o pravidelné 

aktualizaci, která probíhá každé dva roky a následně se předkládá valné hromadě. Na základě 

toho vyzval členy VV, aby ve spolupráci s odbornými garanty a sekretariátní podporou připravili 

vyhodnocení stávajících bodů, které bude probíráno na dalším jednání VV. 

 

Současně vyzval jednotlivé předsedy komisí, aby se zamysleli a připravili si návrhy na aktualizaci 

rozvojového plánu na následující dva roky. 

 

Usnesení č. 19/03/22: VV ČF 
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- ukládá připravit vyhodnocení RP jednotlivými odpovědnými 

osobami 

- ukládá připravit návrh na doplnění a aktualizaci RP na období 

2022-2032 

zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 16. 05. 2022 

 

 

Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Analýza divácké návštěvnosti a Zpráva o průběhu projektu Livesport Superligy, 

Extraligy žen a 1. ligy mužů v sezóně 2021/2022 

 

T. Pacák za KEFAM předložil materiál Analýza divácké návštěvnosti a Zpráva o průběhu projektu 

Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy mužů a 1. ligy žen v sezóně 2021/2022.  

 

Usnesení č. 40/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Analýza divácké návštěvnosti a Zpráva 

o průběhu projektu Livesport Superligy, Extraligy žen, 1. ligy 

mužů a 1. ligy žen v sezóně 2021/2022 

 

AD 41) Zpráva o plnění a čerpání rozpočtů 2021 

D. Novák za KEI předložil Zprávu o plnění a čerpání rozpočtů 2021. T. Frank seznámil členy VV 

s nejdůležitějším fakty k čerpání rozpočtu. Jednalo se zejména o informaci, že plánované provozní 

rozpočty dopadnou pozitivněji (cca 12,5 mil. Kč) než bylo původně plánováno (-19,5 mil. Kč). 

K finálnímu čerpání ještě chybí dopočítat případnou daň z příjmů. Současně poukázal na velmi 

dobré pohlídání celkových nákladů (čerpání na 99%) a na zvládnutí vyplacení všech kompenzací a 

dopadů pandemie COVID. Přiblížil čerpání regionálních rozpočtů, které dopadly v pěti případech 

lépe, než bylo plánováno. Zbylé dva regiony hospodařily s vyšším schodkem, ale nikoliv 

problematickým (způsobeným dopady pandemie). Na závěr seznámil členy VV s čerpáním 

projektových rozpočtů. Finální podoba čerpání jednotlivých rozpočtů bude připravena v podkladech 

pro valnou hromadu. 

 

Usnesení č. 41/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zprávu o plnění a čerpání rozpočtů 2021 

 

 

AD 42) Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a 

delegáty 

 

P. Galasovský za KRD předložil materiál Návrh úprav metodického pokynu pro regiony v oblasti 

práce s rozhodčími a delegáty. 
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Usnesení č. 42/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh úprav metodického pokynu 

pro regiony v oblasti práce s rozhodčími a delegáty 

 

 

AD 43) Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

V. Culka za KR předložil Zprávu o jednotlivých reprezentačních celcích. 

 

Usnesení č. 43/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí Zpráva o jednotlivých reprezentačních celcích 

 

 

AD 44) Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 2022/2023 včetně 

pořadatelských povinností družstev 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil materiál Soutěžní předpisy celostátních ligových soutěží pro sezónu 

2022/2023 včetně pořadatelských povinností družstev. 

 

Usnesení č. 44/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Soutěžní předpisy celostátních ligových 

soutěží pro sezónu 2022/2023 včetně pořadatelských povinností 

družstev 

  

AD 45) Informace o realizaci kompletního systému práce s výběry/talenty vyplývající ze 

schválené koncepce KVM 

 

L. Dolejš za KVM požádal o odložení materiálu Informace o realizaci kompletního systému práce 

s výběry/talenty vyplývající ze schválené koncepce KVM na červnové jednání VV z důvodu 

finalizace analýzy a nastavování koncepčních kroků, které připravuje KR ve spolupráci s KVM. 

 

Usnesení č. 45/03/22: VV ČF 

- schvaluje odložení materiálu Informace o realizaci kompletního 

systému práce s výběry/talenty vyplývající ze schválené 

koncepce KVM na jednání VV 06/2022 

 

 

AD 46) Analýza dopadů hracího času 3 x 15 minut 

 

Z. Mlčoušek za KS předložil materiál Analýza dopadů hracího času 3 x 15 minut. Proběhla diskuse 

mezi členy na téma výhledu změny hracího času i z pohledu vrcholných akcí IFF. K materiálu 
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proběhla diskuse, která směřoval k budoucí diskusi a potvrzení si směru ČF vůči plánované 

diskutované změně/podobě Future Floorball. 

 

Usnesení č. 46/03/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Analýza dopadů hracího času 3 x 15 

minut 


